
P R O T O K Ó Ł  N R XXIX/05 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 29 grudnia 2005 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli:  

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

Ad. 1. 

 Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 Radnych,  

w Sesji udział wzięło 15 Radnych, wszyscy Radni obecni. W związku z tym Sesja 

moŜe podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. 2. 

 Na sekretarza obrad została powołana Pani Dorota Zachariasz – Radna, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe do porządku obrad zostanie 

dopisany punkt 7 g) podjęcie uchwały w sprawie zmiany w załącznikach 

inwestycyjnych nr 1 i 1a do Uchwały Nr XXVIII/244/05 Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 28 listopada 2005 r. 

Projekt uchwały został doręczony we właściwym terminie.  
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Ad. 3. 

 Zapytania i interpelacje: 

1. Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Wójcie, chciałem złoŜyć wniosek, aby dobudować kawałek chodnika  

w Strawczynie od ulicy śeromskiego w stronę Rudy Strawczyńskiej. Na tym 

odcinku jest kilka posesji i zostały pominięte. 

2. Pan Ryszard Wojtyś – mieszkaniec Korczyna, Struktura „Samoobrona”: 

1) pierwsza sprawa dotyczy odśnieŜania i posypywania dróg, chciałbym się 

dowiedzieć ile kilometrów dróg gminnych jest do odśnieŜenia i proszę mi 

podać w poszczególnych miejscowościach. JeŜeli jest faktura obciąŜająca 

Gminę Strawczyn za odśnieŜanie drogi gminnej w miejscowości Korczyn, to 

chciałbym dowiedzieć się ile to było, bo w sumie było tylko 4 razy odśnieŜane. 

Czy Gmina ma wpływ na utrzymanie zimowe dróg powiatowych i w jaki 

sposób dotuje?, 

2) kolejny punkt dotyczy uchwały w sprawie Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Strawczynie § 13 – czy przy sześciu stanowiskach pracowników 

fizycznych musi być pięciu pracowników umysłowych? Chciałbym się 

dowiedzieć, czy dają to jakieś główne oceny … skoro to jest taki dochodowy 

interes? Dlaczego to tak jest: Kierownik i Zastępca, Księgowa, pomoc 

administracyjna, skoro w innych instytucjach dąŜy się do zmniejszenia kosztów 

celem poprawy świadczeń? Chciałbym zapytać, o ile nie jest to w tajemnicy ile 

ci pracownicy: Zastępca i pracownik administracyjny zarabiają?, 

3) trzeci punkt dotyczy uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii w 2006 r. – rozdział V zasady wynagradzania członków Komisji, 

proszę o podanie ilu jest tych członków Komisji, ile razy się zbierają  

w miesiącu i czy to są psychiatrzy lub psychologowie, którzy są w stanie 

uleczyć umysł tzw. alkoholika? 

 W punkcie 16 planu wydatków Programu jest wydatek na diety Gminnej 

Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, czy te pieniądze nie 

moŜna by przeznaczyć na bezpośrednią pomoc dla członków pokrzywdzonych 
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w tzw. … alkoholizmu …, pomocy materialnej a nie pienięŜnej. PoniewaŜ 

wiele organizacji działa pomagając innym społecznie, róŜne organizacje m. in. 

przeciwalkoholowe. Nie mają ani diet, ani zwrotu kosztów dojazdu. Jako 

przedstawiciel Struktury „Samoobrony” w Strawczynie wnoszę interpelację do 

Wysokiej Rady o zastanowienie się, przemyślenie i dokładne zweryfikowanie, 

co do wcześniejszych moich zapytań do uchwały w sprawie Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej § 13 punkt 9 i § 18 i uchwały przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii w 2006 r. rozdział V punkt 1 i 2 planu wydatków, 

rozdział VI punkt 16. 

  

Pan Przewodniczący obrad – mam małą uwagę odnośnie Pana zapytań.  

W punkcie pod nazwą zapytania i interpelacje przedstawił Pan szereg pytań, na 

które nie jestem w stanie określić, kto by mógł udzielić informacji  

i odpowiedzi? 

Proszę o złoŜenie tych zapytań na piśmie i w stosownym terminie 

przewidzianym w Statucie będzie udzielona Panu odpowiedź. 

Niektóre pytania są tak szczegółowe, Ŝe wymagają przygotowania odpowiedzi. 

Na te punkty, na które będzie moŜna udzielić odpowiedzi dziś na Sesji – 

odpowiedź będzie udzielona. 

Pan Ryszard Wojtyś – mieszkaniec Korczyna, Struktura „Samoobrona” 

poinformował, Ŝe na punkty dotyczące uchwał odpowiedź moŜe być udzielona 

później, dziś interesuje go odśnieŜanie i posypywanie. 

3. Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny – mam pytanie do Pana Wójta jako 

zwierzchnika i Przewodniczącego Rady Społecznej SZOZ – wiem, Ŝe nie została 

podpisana umowa, trwają negocjacje z Porozumieniem Zielonogórskim, a nasz 

Ośrodek Zdrowia naleŜy do tego Porozumienia. Jest zagroŜenie, Ŝe od Nowego 

Roku Ośrodek Zdrowia będzie zamknięty i społeczeństwo naszej gminy zostanie 

bez opieki zdrowotnej. Czy Kierownik Ośrodka ma jakieś inne plany? Jak on  

z tego wyjdzie, czy podpisze tą umowę? 
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Pan Marek Gos – Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Panie 

Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Państwo mój głos dotyczy innej tematyki. 

Kończy się 2005 rok, jest to okres związany z podsumowaniami. W ciągu roku nie 

mogłem śledzić na bieŜąco Państwa pracy, za co przepraszam, ale interesuję się tym, 

co się dzieje w gminie. Wspólnie z Panem Wójtem rozwiązujemy problemy na 

szczeblu samorządu województwa. Funkcjonujemy juŜ w Unii Europejskiej  

i korzystamy ze środków strukturalnych. Mam duŜą satysfakcję, Ŝe z terenu gminy 

Strawczyn w krótkim czasie zostały złoŜone bardzo dobrze przygotowane projekty na 

środki strukturalne, co oczywiście zaowocowało tym, Ŝe udało się kilka bardzo 

powaŜnych projektów przeforsować, załatwić. Na część zadań są podpisane umowy. 

W dniu dzisiejszym na Zarządzie podjęliśmy uchwałę, gdzie przeznaczamy pieniądze  

i wejdzie do realizacji rozbudowa Szkoły Podstawowej – Gimnazjum w Oblęgorku. 

Zadanie będzie realizowane wspólnie z udziałem budŜetu gminy i środków 

strukturalnych. Gmina Strawczyn jest jedną z gmin, które najbardziej skutecznie 

aplikowały wnioski i myślę, Ŝe efekty tego powoli widać. 

Chciałem Państwu serdecznie podziękować za dobrą współpracę, Ŝyczę dalszych 

sukcesów oraz zdrowia, szczęścia i pomyślności Radnym, Panu Wójtowi, 

pracownikom i zaproszonym gościom, aby Strawczyn był wzorem dla innych gmin. 

Przekazał Radnym kalendarze na 2006 rok.  

 

Pan Przewodniczący obrad podziękował Panu Gosowi i równieŜ złoŜył serdeczne 

Ŝyczenia z okazji zbliŜającego się Nowego Roku.  

Poinformował, Ŝe odpowiedzi na zapytania i interpelacje będą udzielane w punkcie 10. 

 

Ad. 4. 

 Do protokółu Nr XXVIII/05 z Sesji Rady Gminy z dnia 28 listopada 2005 r. nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 
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Ad. 5. 

 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła realizację uchwał 

Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 28 listopada 2005 r. oraz informację z pracy 

Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (mat. w zał.). 

 

Radni otrzymali informację z zakresu zamówień publicznych udzielanych na 

podstawie przeprowadzonej procedury przetargowej za okres 22.11 - 28.12.2005 r.  

(w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Strawczyn na rok 2006 

oraz przyjęcie załoŜeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 2006 

rok. 

 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy poinformowała – wpłynęła opinia  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie projektu budŜetu Gminy na 

2006 r. Opinia ta jest pozytywna, ale ma dwa zastrzeŜenia: 

- jedno z zastrzeŜeń dotyczy tego, Ŝe nie zaplanowaliśmy wydatków w dziale 852 

pomoc społeczna rozdział 85201 placówki opiekuńczo – wychowawcze, rozdział 

85203 ośrodki wsparcia, rozdział 85220 jednostki specjalistycznego poradnictwa, 

mieszkania chronione i ośrodki interwencji kryzysowej. Rozmawiałam  

z Kolegiantem, powiedziałam, Ŝe u nas nie występują wydatki w wymienionych 

rozdziałach. Pani Kolegiant poinformowała, aby w załączniku Nr 2 dopisać, Ŝe 

wydatki te nie są zaplanowane, poniewaŜ nie występują, a gdyby wystąpiły, to środki 

na ten cel są w rezerwie budŜetowej. Do tej pory takie wydatki u nas nie 

występowały. W załączniku Nr 2 na dole jest odpowiedni zapis, 

- drugie zastrzeŜenie dotyczyło tego, Ŝe dotację, którą planujemy udzielić 

Samorządowemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Strawczynie na opracowanie 
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projektu i adaptację pomieszczeń, była ujęta w wydatkach bieŜących, zamiast 

inwestycyjnych. W nowej wersji jest to poprawione. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Strawczyn na rok 2006 oraz 

przyjęcie załoŜeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 2006 rok 

były omawiane na posiedzeniach Komisji Rady Gminy.  

 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wniesione do 

projektu budŜetu Gminy na 2006 rok, który Radni otrzymali (zmiany w zał.). 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad projektem budŜetu Gminy 

Strawczyn na rok 2006 oraz załoŜeniami polityki społeczno – gospodarczej Gminy 

Strawczyn na 2006 rok. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji – Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, proszę, aby Pani Skarbnik 

poinformowała Wysoką Radę, jakie mamy zadłuŜenie na dzień dzisiejszy i jak się to 

przedstawia do planowanego budŜetu? 

Ze środków przeznaczonych na wykup gruntów zostało zabrane 75.000 zł. 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe w środkach 

przeznaczonych na wykup gruntów nie było Ŝadnych zmian. Jest to w załączniku Nr 6, 

tam od początku była zaplanowana kwota wydatków na ten cel 325.618 zł i tyle jest. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji – myślę, Ŝe 

dobrze by było Panie Wójcie, Ŝeby na wykup tych gruntów oddelegować jakiegoś 

pracownika do pomocy Pani Adamczyk, poniewaŜ przy tym jest bardzo duŜo roboty. 

Niektórzy właściciele mają nieuregulowany stan prawny, a dobrze by było, Ŝeby  

w przyszłym roku budŜetowym zakończyć sprawę wykupu, poniewaŜ na pewno, gdy 

będzie się to przeciągać, rolnicy będą się domagali jeszcze wyŜszych kwot. 
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Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy – jeśli chodzi o zadłuŜenie, to na 

koniec 2005 roku będzie w granicy 2.000.000 zł i nie przekroczy 10 %, a na koniec 

2006 roku nie liczyłam.  

 

Pan Sławomir Madej – Radny – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado 

na Komisji Komunalnej zgłaszałem wniosek o zwiększenie środków na teren 

Sportowo – Rekreacyjny w Promniku. Zaplanowana jest w budŜecie kwota 10.000 zł, 

nie wiem, czy to wystarczy na dokończenie tego boiska. Materiał na ogrodzenie na 

ekran jest zakupiony i dobrze by było Ŝeby to boisko zaczęło funkcjonować w 2006 

roku. Niewiele tam zostało do zrobienia, ta kwota moŜe nie wystarczyć. W związku  

z tym, mój apel o dodatkowe pieniądze na ten cel. Tych inwestycji w Promniku nie 

będzie tak wiele, stąd mój apel. 

Pan Wójt – nie jestem w stanie odpowiedzieć na ten apel w taki sposób, jakby Pan 

sobie na pewno Ŝyczył – Ŝe dołoŜy się środków. Komisja nie podpowiedziała, które 

zadanie „wyjąć” z budŜetu z realizacji. JeŜeli w przeciągu roku będzie taka sytuacja, 

Ŝe zwiększą się środki w budŜecie, to w pierwszej kolejności będzie realizowane to 

zadanie, bo ono juŜ trwa – juŜ jest realizowane. W chwili obecnej jest 85.000 zł 

rezerwy, było 100.000 zł, jeszcze się rok nie zaczął, a juŜ została zmniejszona. Nie 

tylko był wniosek dotyczący boiska, z tej Komisji wyszło więcej wniosków, wszystkie 

wnioski miały jedną wadę – nie wskazywały źródła pokrycia. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, 

czy wiadomo juŜ coś odnośnie złoŜonych wniosków na dofinansowanie dróg 

gminnych? Nie wiadomo, co z ich realizacją, są ujęte w Planie Rozwoju Lokalnego, 

będzie podejmowana uchwała w sprawie zmian w Planie i w takim przypadku 

wypadałoby je przenieść na lata następne. 

Pan Wójt - Plan Rozwoju Lokalnego będzie poprawiany, w tej chwili zmiany dotyczą 

tego, co zostało zrobione na przestrzeni 2005 r. i równieŜ zaplanowane na 2006 r.,  

a były w Planie zapisane na lata 2007 – 2013. Natomiast trzy wnioski, które były 

złoŜone na drogi gminne nie przeszły oceny pozytywnej Panelu Ekspertów, bowiem 

pas jezdni musi mieć minimalną szerokość 5 m. Nie miały poparcia wnioski na drogi, 
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które nie miały 5 m szerokości, są to: Sieniów u góry, Pętaki i Chełmce k. 

Misiarczyka. JeŜeli sytuacja w tej sprawie się nie zmieni, to trzeba będzie je 

realizować z własnych środków. W obecnej sytuacji na 2006 rok na pewno nic się nie 

zmieni i nie ma po prostu pieniędzy w budŜecie na te przedsięwzięcia. MoŜe ulec 

zmianie sytuacja, poniewaŜ jest duŜa presja Wójtów na to, Ŝeby ten surowy zapis 

zmienić i zmniejszyć wymaganą szerokość, poniewaŜ nie zawsze jest potrzeba 

budowania 5 metrowego pasa jezdni. 

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – w § 18 projektu uchwały upowaŜnia się Wójta do 

lokowania wolnych środków w innych bankach. 

Korzystając z obecności Pani Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych  

w Strawczynie chciałabym zapytać – „Sokrates” jest to program międzynarodowy, co 

będzie robione w Szkole w Strawczynie z tego programu? 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy – jeśli chodzi o § 18 projektu uchwały 

w sprawie budŜetu gminy, to ustawa o finansach publicznych daje nam taką 

moŜliwość – jeŜeli mamy nadwyŜkę środków, a inny bank oferuje nam większe 

oprocentowanie, to wtedy jest moŜliwość przekazania środków do innego banku, 

zamiast ulokowania ich w banku, który nas obsługuje. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk - Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych  

w Strawczynie – program „Sokrates” to program międzynarodowy, aby się do niego 

zakwalifikować szkoła musi współpracować, co najmniej z jedną szkołą zagraniczną. 

My współpracujemy ze szkołami z: Niemiec, Francji i Turcji. Z tego programu był 

zorganizowany wyjazd do Łodzi, w styczniu 2006 r. wyjedzie do Francji  

5-cioosobowa grupa, a w maju 2006 r. będziemy gościć delegację z Francji. 

Współpraca polega na wymianie doświadczeń. Z województwa świętokrzyskiego 

zakwalifikowało się 17 szkół. Realizacja programu „Sokrates” wymaga duŜo pracy. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji – Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, ogólnie rzecz biorąc budŜet jest dobry, 

sama gmina gdyby chciała realizować duŜe zadania, nie byłaby w stanie, dlatego jest 
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podparty środkami z zewnątrz i od tego będzie zaleŜeć, jak będzie realizowany w 2006 

roku. Mamy spore doświadczenie w pozyskiwaniu środków i myślę, Ŝe jednak ten 

budŜet będzie zrealizowany w miarę tak, jak jest zaplanowany. Wszystkie dokumenty 

są przygotowane dobrze. Mieliśmy niewykorzystane środki przyznane na Chełmce, 

jest to dobra nauczka na przyszłość i miejmy nadzieję, Ŝe się nie powtórzy. 

RównieŜ zadłuŜenie na koniec tego roku w wysokości 10 % jest bezpieczne. Jest dobra 

sytuacja wyjściowa do zaciągania kredytów i inwestowania.  

Ze strony Radnych proponuję, abyśmy się włączyli i przypilnowali jak te zadania są 

robione, Ŝeby nie było jak z tym boiskiem, o które upominał się Kolega Radny. 

Wiadomo, Ŝe źle zrobiona robota wyjdzie w przyszłości sama. Apeluję do wszystkich 

Radnych, aby słuchali głosów ludzi i przenosili je do Rady. 

Komisja BudŜetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budŜetu Gminy Strawczyn na 2006 rok. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę od godz. 1230 do godz. 1245. 

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe w związku z realizacją Akcji Społecznej 

„Przejrzysta Polska”, budŜet gminy na 2006 rok moŜe być przyjęty przez 

przegłosowanie jawne imienne przy uŜyciu listy obecności lub przy uŜyciu kart do 

głosowania podpisanych imieniem i nazwiskiem Radnego. 

Zaproponował przeprowadzenie głosowania przy uŜyciu listy obecności – wyczytani 

Radni będą odpowiadali: „za” lub „przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

 

Rada Gminy zaakceptowała propozycję. 

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – Pan Szczepański jest członkiem Rady Społecznej 

SZOZ, korzystając z jego obecności chciałabym zapytać – są trzy wersje dotyczące 

Ośrodka Zdrowia w Strawczynie i jaka jest opinia Rady Społecznej SZOZ w tej 

sprawie? 
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Pan Włodzimierz Szczepański – Radny i członek Rady Społecznej SZOZ 

poinformował – Szanowni Radni, Panie Przewodniczący, jeśli chodzi o Ośrodek 

Zdrowia w Strawczynie, to nie będzie rozbudowy, tylko adaptacja pomieszczeń po 

istniejącej aptece. Będą dwa gabinety: dla dzieci chorych i zdrowych. Będą 

przebudowywane ścianki. Musi być opracowany projekt, nie wiem, kiedy będzie 

osiągalny? W kaŜdym układzie rozbudowy takiej, jak jest opracowany projekt na 

chwilę obecną nie będzie, będzie adaptacja pomieszczeń po aptece. 

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – czy w związku z tym z dniem 02.01.2006 r. nie 

zostanie rozwiązana umowa wynajęcia pomieszczeń na aptekę? 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny i członek Rady Społecznej SZOZ - jeśli chodzi 

o aptekę, to ja nie jestem w temacie, czy ona jeszcze będzie istnieć, czy juŜ 

wypowiedzenie ma. Na posiedzeniu Rady Społecznej SZOZ nikt nie pytał, ja teŜ. Czy 

będzie umowa rozwiązana, czy juŜ jest musiałby się wypowiedzieć Kierownik SZOZ. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe Kierownik SZOZ 

przyjdzie na posiedzenie Rady Gminy na godz. 1400. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budŜetu Gminy Strawczyn na rok 2006. 

Projekt uchwały został przegłosowany w głosowaniu jawnym imiennym przy pomocy 

listy obecności: 

Piotrowski Wiesław  - „za”  

Malicki Janusz  - „za”  

Gaweł Stanisław   - „za” 

Kukulski Tadeusz   - „za” 

Lesiak Paweł    - „za” 

Madej Sławomir   - „za” 

Nowek Mieczysław   - „za” 

Piec Henryk Andrzej  - „za” 

Stępień Stanisław   - „za” 
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Szczepański Włodzimierz  - „za”  

Wawrzeńczyk Witold  - „za” 

Wilczkowski Arkadiusz  - „za” 

Zachariasz Dorota   - „za” 

Zbroszczyk Zygmunt - „za”. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/254/05 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7 a) 

 Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęło pismo od Pana Wójta  

w sprawie rozwaŜenia propozycji wystąpienia Gminy Strawczyn ze Związku Gmin 

Rolniczych i Ekologicznych „EKOROL” w Kielcach i odczytał pismo znak: RIT-

850/6/2005 z dnia 17.10.2005 r. (w zał.). 

Wyjaśnił – jeŜeli Rada Gminy w dniu dzisiejszym podejmie uchwałę, zostanie ona 

doręczona do Związku w dniu 30.12.2005 r., wtedy od 01.01.2006 r. rozpocznie się 6-

ciomiesięczny okres wypowiedzenia zgodnie ze Statutem Związku. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia gminy Strawczyn ze Związku Gmin 

Rolniczych i Ekologicznych „EKOROL” w Kielcach i poddał pod głosowanie: 

     - za – 14, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXIX/255/05. 

 

Ad. 7 b) 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2005 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały, który następnie 

przegłosowano: 

- za – 13, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 
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Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/256/05 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7 c)  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Strawczynie.  

 

Pani Justyna Stępień – Główna Księgowa Zakładu Gospodarki Komunalnej 

przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały: 

- w § 8 w punktach 1 i 2 oraz § 13 zamiast odnośników będą podpunkty 

rozpoczynające się literą „a”, 

- w § 9 zostanie skreślony punkt 1 i numeracja kolejnych punktów zostanie 

uporządkowana, 

- w § 21 wyraz „uzgodnionych” będzie zastąpiony wyrazem „ustawowych”, 

- w § 23 punkt 1 otrzyma brzmienie: ”Mienie Zakładu.”  

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy zaproponowała zmiany: 

- w § 9 punkt 2 otrzyma brzmienie: „Kierownika wyłonionego w drodze konkursu 

zatrudnia Wójt Gminy.”, 

- w § 21 punkt 3 otrzyma brzmienie: „W ustawowych terminach Kierownik Zakładu 

przedstawia Radzie Gminy plan finansowy Zakładu, raport z wykonania zadań 

rzeczowych i finansowych oraz składa informację z realizacji zadań w miarę potrzeb 

Rady Gminy.” 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – rozmawialiśmy o moŜliwości zastąpienia inkasenta 

sołtysami. Wypadałoby przemyśleć moŜliwość pobierania opłat przez sołtysów. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy – trzeba porozmawiać z Kierownikiem 

Zakładu, jakby to wyglądało organizacyjnie. Od kiedy Kierownik chce zatrudnić 

inkasenta? 
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Pan Przewodniczący obrad – sprawa inkasa jest otwarta, naleŜy rozwaŜyć wszystkie 

„za” i „przeciw”, czy zatrudnić inkasenta, czy pieniądze będą pobierać sołtysi? 

Składam wniosek formalny, aby rozpatrzyć przyjęcie Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Strawczynie na następnej Sesji i cofnąć projekt uchwały do Komisji 

Rady Gminy. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny poparł wniosek Pana Przewodniczącego obrad. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do Głównej Księgowej ZGK, czy 

istnieje konieczność podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej na dzisiejszym posiedzeniu Rady? 

Pani Justyna Stępień – Główna Księgowa Zakładu Gospodarki Komunalnej wyjaśniła, 

Ŝe nie ma takiej konieczności. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie:  

- za – 15, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7 d)  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy 

Strawczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego na 2006 rok”. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła – podjęcie tej uchwały wynika 

z ustawy o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie, jak równieŜ przyjęcia 

karty współpracy z organizacjami pozarządowymi w ramach Akcji Społecznej 

„Przejrzysta Polska”.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały. 
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Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 14, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXIX/257/05. 

 

Ad. 7 e) 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii w 2006 r. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

- za – 14, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/258/05 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7 f) 

 Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe Pani Helena Picheta przedstawi 

zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/171/04 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 30 września 2004 r. w sprawie uchwalenia Planu 

Rozwoju Lokalnego Gminy Strawczyn na lata 2004 – 2013, który Radni otrzymali. 

 

Pani Helena Picheta – koordynator – pełnomocnik zespołu zadaniowego ds. 

przygotowania Planu Rozwoju Lokalnego poinformowała - Plan Rozwoju Lokalnego 

jest dokumentem otwartym, ma odzwierciedlać potrzeby naszej społeczności lokalnej. 

W związku z tym są wnoszone do Planu wszelkie uwagi i pomysły. Zanim są 

wprowadzane zmiany, kaŜdy wniosek jest analizowany przez zespół zadaniowy, Pana 

Wójta i komórki merytoryczne Urzędu Gminy. Dopiero po uznaniu, Ŝe wniosek jest 

zasadny, wpisujemy go do Planu. Do projektu uchwały, który Radni otrzymali 
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proponowane są jeszcze następujące zmiany: dotyczące przesunięć w przedziale 

czasowym Planu z uwagi na to, Ŝe niektóre zadania zostały juŜ wykonane lub teŜ 

przesunięte są na lata późniejsze. Przesunięcie niektórych zadań inwestycyjnych 

wiązałoby się z finansowaniem i pozyskiwaniem źródeł finansowania. Mam na myśli 

pozyskanie środków z zewnątrz pozasamorządowych. śeby sprostać tym zadaniom, 

zwłaszcza inwestycyjnym, niektóre są przesunięte na lata późniejsze. Mimo zmian 

przedstawionych w dniu dzisiejszym, będziemy do Planu wracać i uaktualniać jego 

treść, aby był zbliŜony do naszych potrzeb. 

Zmiany, których Radni nie otrzymali dotyczą tematów: 

1) połoŜenia destruktu na drodze gminnej – odc. o dł. 800 mb w m. Chełmce, 

2) wykonanie projektu i budowa wodociągu w m. Oblęgorek (Spółdzielnia – Kurniki), 

3) wykonanie projektu i budowa kanalizacji w m. Oblęgorek (Spółdzielnia – Kurniki), 

4) rozbudowa budynku Szkoły dla potrzeb Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w m. 

Oblęgorek. 

Odnośnie Szkoły otrzymaliśmy informację, Ŝe wniosek złoŜony o dofinansowanie 

został rozpatrzony pozytywnie i pozyskamy środki. W związku z tym zadanie musi 

być ujęte w odpowiednich latach w Planie Rozwoju Lokalnego. W przyszłym roku 

przystąpimy do opracowania jednolitego tekstu Planu.  

Dodatkowe zmiany do Planu Rozwoju Lokalnego zgłoszone po przesłaniu materiałów 

dla Rady Gminy w załączeniu. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Przewodniczący Specjalnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego – 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, te poprawki, jakie zostały przedstawione naleŜy 

czytać z materiałem wyjściowym, który został uchwalony, wtedy stanowi to całość 

zamierzeń. Tak jak Pani Picheta nadmieniła realizacja zadań zaleŜy od środków, jakie 

pozyskamy z zewnątrz. Aby wystąpić o te środki, taki Plan musi być wcześniej 

przygotowany. 

Wniosek Komisji jest taki, Ŝeby przygotować jednolity tekst, z tym, Ŝe w dwóch 

rubrykach obok zadań wypisanych z kaŜdej miejscowości napisać, w jakich latach 

będzie realizowane i wartość. Będzie to załącznik do Planu Inwestycyjnego. 
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Komisja wnioskuje o przyjęcie zmian do Planu Rozwoju Lokalnego w takiej wersji, 

jak przedstawiono wraz z poprawkami. 

Jest jeszcze indywidualny wniosek, aby Specjalna Komisja ds. Rozwoju Lokalnego 

zbierała się wcześniej, nie przed samą Sesją, poniewaŜ propozycja wniesienia 

kolejnych zmian powoduje duŜo poprawek w całym dokumencie. 

 

Pani Helena Picheta - koordynator – pełnomocnik zespołu zadaniowego ds. 

przygotowania Planu Rozwoju Lokalnego przedstawiła poprawki techniczne do 

projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVIII/171/04 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 września 2004 r. w sprawie 

uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Strawczyn na lata 2004 – 2013 wraz  

z w/w poprawkami. 

 

Projekt uchwały z poprawkami przegłosowano: 

- za – 15, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXIX/259/05  

z poprawkami. 

 

Ad. 7 g) 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany w załącznikach inwestycyjnych nr 1 i 1a do Uchwały Nr 

XXVIII/244/05 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 28 listopada 2005 r. 

  

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

     - przeciw – 0, 

     - wstrzymało się – 0. 
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Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/260/05 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8.  

 Przyjęcie planów pracy: Wójta Gminy, Komisji stałych Rady Gminy, Rady 

Społecznej SZOZ i Rady Gminy na 2006 r. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła plan pracy Wójta Gminy 

Strawczyn na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił plan pracy 

Komisji Statutowej na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 14,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

 Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe na posiedzenie przybył Kierownik 

SZOZ-u i zaproponował, aby udzielił odpowiedzi na zapytanie odnośnie podpisania 

kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na usługi medyczne. Następnie Rada 

Gminy wróci do realizacji punktu nr 8. 

Rada Gminy zaakceptowała propozycję.  

 

Ad. 10. 

 Pan Grzegorz Midak - Kierownik samodzielnego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Strawczynie wyjaśnił – sytuacja jest taka, teraz media podają 
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informacje, nie zawsze takie, jakie są wprowadzając trochę zamieszania. Nasz Zakład 

jest w federacji tj. Porozumieniu Zielonogórskim. Dotychczas było tak, Ŝe jednakowo 

korzystali wszyscy, Zakłady, które były w Związku i te, które nie były. Jest podobna 

sytuacja, jak przed dwoma laty, a z drugiej strony Narodowy Fundusz Zdrowia jakby 

zapomina o podstawowej opiece zdrowotnej, która zabezpiecza 90 % potrzeb 

społeczeństwa, a za to dostaje 10 % nakładów, to jest takie nieporównywalne.  

Na dzień dzisiejszy sytuacja wygląda tak - rzecz się rozbija o pieniądze. W tym roku 

na miesiąc na jednego pacjenta na podstawowe świadczenia było 4,97 zł. Nasza oferta 

składa się z 4 propozycji: lekarza podstawowej opieki zdrowotnej, pielęgniarki 

środowiskowo-rodzinnej, pielęgniarki w miejscu nauczania i wychowania i połoŜnej. 

Stawka przyznana na lekarza jest kwotą podstawową – zasadniczą, bo ona dokłada, 

poniewaŜ stawka przyznana na pielęgniarkę środowiskowo-rodzinną wystarczy dla 

samych pielęgniarek, a pozostaje kwestia utrzymania budynku.  

Na świadczenia lekarzy w 2005 r. była stawka 4,97 zł, na 2006 r. Fundusz nam 

proponuje 5,00 zł, w przeliczeniu przez wszystkie wagi daje to wzrost o 1,34 %. 

Wiecie Państwo, Ŝe w przyszłym roku na pewno wzrost wszystkich kosztów będzie 

większy niŜ 1 %. Środki masowego przekazu podają tak, jak gdyby w tym 

Stowarzyszeniu był tylko lekarz rodzinny, a pod jego szyldem rozumie się zakład 

niepubliczny, prywatny. Do Związku naleŜą takie zakłady jak nasz, zakłady publiczne. 

Praktycznie ta walka o pieniądze wygląda tak, Ŝe lekarze rodzinni walczą o pieniądze 

dla siebie. W moim układzie absolutnie tak nie jest, sprawa jest jasna, są określone 

potrzeby. Nie ukrywam, Ŝe samorząd nam pomaga. Na przyszły rok planujemy do 

wykonania szereg rzeczy, z których część jest nakazana przez Sanepid. Planujemy 

modernizację gabinetów. W tym roku wydaliśmy ponad 20.000 zł na podjazd dla 

niepełnosprawnych. Od dwóch lat nie robiłem przegrupowań dla pracowników,  

w przyszłym roku przewidziane są jubilatki, ja nie będę miał pieniędzy na to  

i praktycznie nikt mi na to nie da, po to jest ta walka. To Ŝebyśmy zostawili pacjentów 

bez opieki po Nowym Roku, to nie ma o tym mowy. Dla mnie to jest więcej roboty, bo 

gdyby się coś stało, to muszę być 24 godziny na dobę. Tak wygląda sytuacja na dziś, 

jest taka przepychanka. Po raz pierwszy jest taka większa jednomyślność w słuŜbie 
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zdrowia i to nie tylko tam, gdzie są większe zakłady. Gdyby nie było takiej federacji, 

nie moglibyśmy przystąpić do rozmów. 

JuŜ od lata toczyły się rozmowy między Funduszem, Ministerstwem  

i przedstawicielami słuŜby zdrowia. Miało być tak, Ŝe tą stroną rozmawiającą  

w zakresie słuŜby zdrowia, to miały być przynajmniej takie związki, które zrzeszają, 

co najmniej 20.000, 30.000 pracowników. Natomiast Fundusz wprowadził do rozmów 

ok. 18 dyskutantów słuŜby zdrowia rozmydlając … W kaŜdym razie te rozmowy 

zostały zerwane i propozycja na przyszły rok umów i stawianych wymogów przez 

Fundusz została jednostronnie podyktowana przez Fundusz. Np. są takie punkty, Ŝe 

jakakolwiek kontrola Funduszu moŜe nałoŜyć karę do 8 % wartości umowy. 8 % 

wartości umowy w przypadku naszego Zakładu to jest jedna miesięczna transza. 

Praktycznie odwołać się nie ma gdzie. Takie punkty są w propozycjach do nowej 

umowy, chcemy je zlikwidować, Ŝeby tego nie było. Jest teŜ taki punkt, Ŝe wszystkie 

placówki muszą być czynne do godz. 1800. Jest duŜo placówek takich, jak u nas  

w Oblęgorku, które są czynne do godz. 1800 w niektóre dni. śeby te placówki były 

czynne codziennie do godz. 1800, to trzeba zatrudnić jeszcze lekarza i pielęgniarkę, 

wtedy wzrosną koszty utrzymania. Nic się nie stanie, jeŜeli pacjent po godz. 1600 

przyjedzie do innego ośrodka zdrowia.  

 

Pan Przewodniczący obrad – czyli nie ma zagroŜenia, Ŝe Ośrodki Zdrowia będą 

nieczynne, nie grozi nam zamknięcie gabinetów? 

Pan Wójt – Panie Doktorze, jeŜeli nie będzie porozumienia i dojdzie do podpisania 

umowy w połowie stycznia 2006 r., to Narodowy Fundusz Zdrowia nie zapłaci Panu 

za te dni. Później przyjdzie Pan do Gminy Ŝeby … Zostało Panu dziś i jutro. 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie – jutro o godz. 1400 jest ostatnie spotkanie. Umowy ja 

złoŜyłem w Związku, negocjatorem Zakładu jest Związek pracodawców. Jutro jest 

ostatnie spotkanie o godz. 1400 i będą podjęte ostateczne decyzje. Wiele Zakładów  

w województwie świętokrzyskim ma ten problem. MoŜliwość porozumienia istnieje. 

Jest to cięŜka decyzja, ja sobie zdaję z tego sprawę. 

 



 20 

Ad. 8. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji 

przedstawił plan pracy Komisji BudŜetu i Inwestycji na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 14,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał 

plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy i kontroli przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Tadeusz Kukulski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

przedstawił plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za –15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej 

odczytał plan pracy Komisji Samorządowej na 2006 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 
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Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy odczytała plan pracy Rady 

Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Strawczynie na 2006 r. (w zał.).  

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał plan pracy Rady Gminy na 2006 r. i poddał 

pod głosowanie: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

Plan pracy w załączeniu. 

 

Ad. 9. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła informację  

z wdraŜania programu Akcji Społecznej „Przejrzysta Polska” (w zał.). 

 

Ad. 10.  

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.   

 

Pan Wójt poinformował, Ŝe wniosek złoŜony przez Radnego Wawrzeńczyka traktuje 

jako nowy wniosek. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi dla Pana Ryszarda 

Wojtyś: 
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- długość dróg gminnych wynosi 73.910 mb, a w miejscowości Korczyn 6.850 mb. 

Opracowana jest mapka dróg gminnych na terenie gminy Strawczyn, 

- wpłynęły faktury za odśnieŜanie i posypywanie do dnia 09.12.2005 r., wg tych faktur 

w Korczynie były odśnieŜane i posypane drogi o długości 4 km w dniu 28.11.2005 r. 

i na długości 2 km w dniu 09.12.2005 r., 

- odnośnie utrzymania dróg powiatowych, Gmina jest pośrednikiem w przekazywaniu 

informacji o potrzebie odśnieŜania. 

 

Pan Wójt – pracownik odpowiedzialny za drogi potwierdza odśnieŜającemu 

wykonanie pracy. Sołtysi zgłaszają telefonicznie potrzebę odśnieŜania dróg do Pana 

Pichety lub bezpośrednio do wykonawcy usługi. 

 

 Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe odpowiedzi na pozostałe 

zapytania i interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 

Odczytał pismo Starosty i Rady Powiatu w Opatowie oraz Rady Gminy i Wójta 

Gminy w Iwaniskach z prośbą o pomoc finansową dla Ŝony Radnego Gminy Iwaniska 

chorej na nowotwór (pismo z dnia 20.11.2005 r. w zał.). 

Zaprosił wszystkich uczestników posiedzenia Rady Gminy na spotkanie Noworoczne. 

 

Ad. 11. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXIX Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1100, a zakończyła o godz. 1435. 

 

 

 

Protokołowała:  Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak Dorota Zachariasz    Wiesław Piotrowski 


